
PŘEJEME  VÁM  KRÁSNÉ A POHODOVÉ PRÁZDNINY 2014 

   Riccione 2014 
  
            Na začátku školního roku jsem se dozvěděla, že pojedeme na školu v přírodě do Itá-
lie. Město, kam jsme jeli, se jmenuje Riccione a penzion Casa al Mare, česky -  Dům u moře. 
Rok utíkal jako voda a čím víc se zájezd blížil, tím víc jsem se do Itálie těšila! 30. května jsme 
měli v půl páté odpoledne sraz před kulturním domem a po pár technických záležitostech 
jsme se vydali na cestu! 
          V autobuse bylo příjemně teplo, večer nám pustili film o Harrym Potterovi. Pravidelně 
jsme po tříhodinových intervalech stavěli na pumpách. Usnula jsem asi ve dvě v noci, ale už 
ve tři nás čekala další zastávka. Po šestnácti hodinách cesty jsme konečně na cedulích spat-
řili město Riccione! U Casa al Mare nás mile přivítala paní Hradecká a pak nám ukázala naše 
pokoje. Ubytovali jsme se a vybalili si. Zbytek dne jsme strávili u teplého moře a pojídali jsme 
nanuky, abychom se zchladili před horkem. Večerku jsme měli v deset hodin a na snídani 
jsme chodili mezi osmou a devátou podle toho, jak jsme zvyklí. A že tam skvěle vařili! K sní-
dani byly obložené chleby a křupínky s mlékem a k pití čaj nebo bílá káva.K obědu jsme měli 
polévku a hlavní chod a k večeři, která byla od půl sedmé, jsme měli předkrm a teplé jídlo. 
Po večeři jsme chodili do města na zmrzlinu a pak hurá do postele! 
              V úterý jsme se po večeři vydali na tzv. ,,Bleší trh'', kde jsme nakupovali suvenýry, 
šperky a ostatní krásné věci. Smlouvali jsme a utráceli a po odchodu do penzionu jsme se 
všichni uklidili do svých pokojů. Celý týden jsme si také přidělovali body za úklid. Ve středu 
jsme hráli hru o nejlepší stavbu z písku.Vyhrála stavba s názvem Pyramida.Ve čtvrtek jsme 
jeli do zábavného parku Italia in Miniatura, kde byly různé zmenšeniny italských staveb a také 
různé zábavné atrakce.Nejlepší byla vodní atrakce s názvem kláda, kterou jsme museli sjet 
několikrát, protože byla prostě úžasná!....A nezapomněli jsme ani na vodní hrad, ve kterém 
jsme se všichni pocákali. Před odjezdem jsme naštěstí stihli uschnout a pak už jsme museli 
říct parku sbohem. Taky jsme celý týden hráli sportovní olympiádu, trénovali aerobik a hráli 
vybíjenou na hřišti u penzionu. Každý si taky nasbíral pár mušlí a kluci se náramně bavili tím, 
že po holkách házeli medúzy a kraby. Poslední den jsme museli opustit pokoje a celý zbytek 
dopoledne jsme strávili na pláži. Odpoledne nás to u moře moc nebavilo, a tak jsme šli do 
penzionu. Přichystali jsme si kufry a převlékli se. Pak jsme se rozloučili s kamarády z Dubí a 
čekali na náš odjezd. V půl sedmé večer jsme vyjeli. Cestou jsme párkrát zastavili a bavili 
jsme se pojídáním svačiny. 
             A jsme doma! Jestli se ti vyprávění o Riccione líbilo, tak s námi pojeď příští rok! 
  
       Majda Kleckerová, 4.B 
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   Sběrači bronzu 
 
V letošním školním roce nám udělali největší radost a největ-
ších úspěchů dosáhli stolní tenisté. V kategorii starší žáci 
vybojovali druhé místo v okresním finále Matěj Lorenc, Vít 
Häusler, Dominik Toušek a Karel Kvapil. Ještě o příčku výš 
se umístily starší žákyně Michaela Bártová a Tereza Richte-
rová. Všichni pak postoupili do finále krajského, kde obsadili 
6. respektive 5. místo. 
Dalším výrazným úspěchem je sedmé místo v soutěži 
o Pohár Primátora, kde se utkává všech 26 základních 
škol  Ústeckého okresu. Bodována jsou umístění na turna-
jích (2 – 7 bodů) a samotná účast na závodech (1 bod). 
Nutno dodat, že před ZŠ Chlumec se umístily již jen sportov-
ní školy jako např. hokejová Vinařská, nebo fotbalová Mírová 
a také školy s dvojnásobným počtem žáků.  
Základem tohoto úspěchu nejsou jenom stolní tenisté, ale 
také množství bronzových umístění. 
3. místo v okresním finále získali mladší žákyně v atletickém 
čtyřboji, mladší žáci v kopané, starší žáci v basketbale a 
ještě jednou starší žáci ve volejbale. 
Tímto bych chtěl pogratulovat a poděkovat žákům za jejich 

výkony a reprezentaci školy a kolegyním, za přípravu a pod-

poru žáků, kteří nás reprezentují.  

 

    Štěpán Novák 

V závěru tohoto školního roku se žáci devátých tříd zúčastnili exkurze v organizaci DRUG – OUT v Ústí nad Labem. Hlavním 
předmětem činnosti tohoto občanského sdružení je vyhledávání zdravotně postižených osob, osob ohrožených závislostí či 
již závislých na toxických látkách s cílem pomoci těmto osobám. Žáci se blíže seznámili s riziky, která jsou spojena 
s užíváním drog, byly jim předány informace o rizicích spojených s kontaktem s infikovanou injekční jehlou, rizicích spoje-
ných s kontaktem s infikovaným materiálem a o první pomoci při poranění o infikovanou jehlu. 
 

     Děkujeme Mgr. Radce Kobližkové, jejíž poutavá přednáška nás velmi zaujala. 

V pondělí 9. 6. se žáci šestých tříd zúčastnili přednášky „Hašení nebezpečných látek“, kterou vedl profesionální hasič p. 

Švagr. Žáci získali nejen teoretické poznatky, ale mohli si vyzkoušet i část výzbroje. 

„Na přednášce se mi líbilo vyzkoušení hasičských obleků a přilby.“ 

„Zaujala mě Kobra, která prorazí železo a spotřebuje jen deset litrů vody. Oblek a helma jsou drahé a je v nich teplo.“ 

„Přednáška o požárech způsobených vařením drog byla velmi poučná.“ 

„Překvapilo mě, že zdravotníci čekají na hasiče, než zachrání zraněné lidi z požáru, a nejdou pro ně sami.“ 



Naše škola vyhlašuje pro příznivce fotografování 
první ročník celoroční soutěže: 
 
„Fotíme se školou aneb jak to vidím já....“ 
 
Třetí téma má podtitul: 
„HURÁ, PRÁZDNINY“ 
 
Začátek soutěže:  2. 6. 2014 
Konec soutěže:   31. 8. 2014 
Kategorie:    a)   1. – 3. třída 
                     b)   4. – 6. třída 
                     c)   7. – 9. třída 
 
Snímky (maximálně pět obrázků na jednoho 
žáka) posílejte na mail:  
fotosoutez@zschlumec.cz 
Fotografie budou využity na výzdobu školy, 
umístěny na webových stránkách školy a poběží 
na školní TV. 
 
Vítěz každé kategorie bude náležitě odměněn! 
Hlavní cena: FOTOAPARÁT 

Letos se se školou loučí:  Standa, Pavel P., David B., David Ž., Jakub, Daniel, Vít K., Dominik, Tomáš K., 

Jan M., Petr, Adam, Tomáš V., Jan V., Vít V., Lucie, Ilona, Veronika, Nicole, Štěpánka, Monika,  

Tereza, Michaela, Tomáš P., Adam B., Michal, Pavel H., Vašek, Jára 

V matematice opět bodujeme 
 
Jak se již pomalu stává tradicí, i letos byli 
žáci naší školy velice úspěšní na poli mate-
matických soutěží (v předešlých dvou letech 
jsme měli taktéž vítěze, ať již v okresním kole 
matematické olympiády nebo pythagoriády).  
Adam Mandík a Martin Polák zvítězili ve své 
kategorii v okresním kole matematické olym-
piády. Kromě prvních míst jsme měli i další 
medailová umístění.  Zabodovali i naši třeťáci 
Jana Urbanová a Vojtěch Novák, kteří 
v mezinárodní soutěži Matematický klokan 
v kategorii CVRČEK obsadili 1. místo (získali 
plný počet bodů – stejného výsledku dosáhlo 
116 dětí z 97 478 soutěžících). 
Jsem přesvědčen, že vedle nesporného ma-
tematického talentu dětí k těmto výsledkům 
přispívá i moderní vyučovací metoda mate-
matiky pana prof. Hejného, podle které na 
naší škole vyučujeme již sedm let, a také um 
našich učitelů. 

                                                 
     Petr  Dušánek 

TURNAJ  S RODIČI 
V úterý 10.06. proběhl turnaj dětí z kroužku míčo-
vých her a stolního tenisu a jejich rodičů. Ani ex-
trémně vysoké teploty nás neodradily a sešlo se 
nás více než padesát. Za účast i sportovní nadše-
ní DĚKUJEME! A těšíme se na spolupráci v příš-
tím školním roce.    
    K. Burian a Z. Špička 

Květnový výlet tříd 4.B, 6 .B a 7.A do IQLANDU v Liberci. Parádní akce! Spousta zajímavostí, které 
nadchnou jak mladší, tak starší děti. Příště více času k prohlídce. Čtyři hodiny zdaleka nestačily! Rádi 
vyrazíme ještě jednou a přidáme návštěvu 3D planetária. L. Suchá, P. Vedralová, V. Sládková. 

Přednáška na naší škole 
 
Já si myslím, že to bylo dobře, že nám představili 
technické kroužky SŠ Resslova. Byly to 3 hodiny 
a v každé z nich nám představili jeden z kroužků. 
Mě osobně nejvíc bavila matematika a fyzika. I 
přestože mi tyto předměty na škole nejdou, zjistil 
jsem, že pan učitel „Bejk“ (tak říkal, že mu máme 
říkat), mi dokáže matematiku a fyziku vysvětlit. 
Další dva kroužky už pro mě nebyly tak záživné, 
ale myslím si, že mohly zaujmout někoho jiného. 
Byla to dobrá akce. 
 
    V. Hejduk, 8.B 

   Sportovní kurz 8. tříd 
Po loňském úspěchu sportovního kurzu ve Sloupu v Če-
chách se i letos děti osmých tříd rozhodly absolvovat ho 
znovu. 
Pod vedením zkušeného instruktora Mgr. T. Bindra a vyu-
čujících tělesné výchovy Mgr. A. Boubelíkové a Mgr. H. 
Karešové celý týden chlapci a dívky plnili jednotlivé spor-
tovní disciplíny. Kromě vodáckého výcviku, horolezectví a 
dobrodružných her v přírodě byly letos zařazeny i nové 
aktivity – sportovní lukostřelba, orientační běh a beach 
volejbal. 
Stihli jsme navštívit i místní sklárnu v Novém Boru, kde si 
děti vyzkoušely těžkou práci sklářů v praxi. 
Celý týden neuvěřitelně utekl, přálo nám i počasí a všichni 
odjížděli s nezapomenutelnými zážitky a přáním zopakovat 
si tuto neobvyklou akci i v příštím roce. 

Mezi indiány 
14. 6. navštívili žáci 7.A Muzeum v Ústí nad La-
bem a ocitli se tak mezi indiány Severní Ameriky. 
Po prohlídce s odborným výkladem si sami vyro-
bili lapač zlých snů....  

Po obou stranách 
hlavního vchodu 
je nově instalo-
ván stojan na 
kola. Kolo raději 
zamykejte. 


